
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Kommunestyret - Ørland kommune 
Møtested: Yrjar, Ørland rådhus 
Dato: 04.04.2019 
Tid: 13:40 – 16:10 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Therese Mossing Eidsaune Medlem OK-H 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Hilde-Kristin Sandvik Medlem OK-H 
Thor Bretting Medlem OK-H 
Birger Austad Medlem OK-H 
Ole Martin Hågård Medlem OK-H 
Trond Amundsveen Medlem OK-H 
Bjørnar Fossmo Nesholen Medlem OK-H 
Roy Hoøen Medlem OK-SP 
Bjørn Henrik Solbue Medlem OK-SP 
Thomas Hovde Medlem OK-SP 
Nina M. Brækstad Sandvik Medlem OK-SP 
Hanne Koksvik Høysæter Medlem OK-SP 
Geir Finseth Medlem OK-SP 
Knut Morten Ring Medlem OK-AP 
Irja Helen Hammern Døsvik Medlem OK-AP 
Roar Hegvik Medlem OK-AP 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 
Øyvind Næss Medlem OK-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Sigurd Ljøkelsøy MEDL OK-H 
Gunnhild Tettli MEDL OK-AP 
Tonje Iren Sakariassen 
Sundet 

MEDL OK-AP 

Stian Tyskø MEDL OK-V 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Asbjørn Hov Knut Sigurd Ljøkelsøy OK-H 
Tina Marie Rødde Paulsen Gunnhild Tettli OK-AP 
Berit Leirtrø Tonje Iren Sakariassen 

Sundet 
OK-AP 

 



Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Arnfinn Brasø Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Administrasjon Ørland  

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Saksliste godkjent. 
 
 
Bjørn Henrik Solbue innvilget permisjon fra kl. 15.30. 
Thor Bretting innvilget permisjon etter sak 19/10. 
Tina M. R. Paulsen innvilget permisjon fra kl. 14.30. 
 
 

 
 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/9 Bjugn IL - Søknad om støtte i forbindelse med NM i 
orientering 2019 

 

PS 19/10 Utbygging av ny kunstgressbane eller etablering 
av undervarme på Gryta kunstgressbane. 

 

PS 19/11 Fosen barneverntjeneste/Ørland kommune - 
bestillinger i 2019 

 

PS 19/12 Finansiering av kommunens andel av 
intensjonsavtale om bedret mobildekning på 
Garten mellom Ørland kommune og Trøndelag 
fylkeskommune 

 

PS 19/13 Kjøp av Garten fiskerihavn  

PS 19/14 Valg av representanter til styret i Sava - 
styrevervperioden 2019 - 2021 

 

PS 19/15 Årsrapport opg kontrollrapport skatt 2018 for 
Ørland kommune til uttalelse - Kontrollutvalget i 
Ørland 

 

PS 19/16 Kontrollutvalgets plan for forvaltningsrevisjon og 
selskapskontroll i perioden 2019 - 2020 

 

PS 19/17 Kontrollutvalget i Ørland - Meldinger om 
uavhengighet fra oppdragsansvarlige revisorer, 
Fosen Kommunerevisjon IKS og Revisjon Midt-
Norge SA - revisjonsåret 2018 Ørland kommune 

 

PS 19/18 Årsmelding 2018 - Kontrollutvalget i Ørland  

PS 19/19 Utvikling og fornyelse av Ørland sivile lufthavn  
 
 
 
Orienteringer 

 Orientering om Fru Inger monumentet v/Ellen Reksterberg 
o Kunstutvalgets rapport 
o Monumentet og kunstneren 
o Utredet flere plasseringsalternativer 
o Kunstutvalgets forslag til plassering 

 Orientering ved rådmann 
o Resultat årsregnskap 2018 

 
 
 
 
 
 
 
 



PS 19/9 Bjugn IL - Søknad om støtte i forbindelse med NM i orientering 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av komite for oppvekst, kultur og idrett, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Komite for oppvekst, kultur og idrett innstiller til kommunestyret på at Ørland kommune 
støtter pkt. 1 i saksframlegget og gir kr. 10 000,- til gjennomføring av NM i orientering. 
Komite for oppvekst, kultur og idrett forutsetter at pkt. 2 ivaretas på en god måte i 
grunnskolen i Ørland uten ekstra støtte til dette i dag. 
 
Beløpet dekkes via disposisjonsfond. 
 
 
 
Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 05.03.2019  
 
Behandling: 
Komiteen drøfter hvor vidt det skal gis støttet til begge punkter i innstillingen. 
 
Forslag til vedtak: 
Komite for oppvekst, kultur og idrett innstiller til kommunestyret på at Ørland kommune 
støtter pkt. 1 i saksframlegget og gir kr. 10 000,- til gjennomføring av NM i orientering. 
Komite for oppvekst, kultur og idrett forutsetter at pkt. 2 ivaretas på en god måte i 
grunnskolen i Ørland uten ekstra støtte til dette i dag. 
Beløpet dekkes via disposisjonsfond. 
 
Votering  
Komiteens forslag til vedtak enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Komite for oppvekst, kultur og idrett innstiller til kommunestyret på at Ørland kommune 
støtter pkt. 1 i saksframlegget og gir kr. 10 000,- til gjennomføring av NM i orientering. 
Komite for oppvekst, kultur og idrett forutsetter at pkt. 2 ivaretas på en god måte i 
grunnskolen i Ørland uten ekstra støtte til dette i dag. 
Beløpet dekkes via disposisjonsfond. 
 
 

PS 19/10 Utbygging av ny kunstgressbane eller etablering av undervarme på Gryta 
kunstgressbane. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
Hilde Kristin Sandvik meldte seg inhabil under behandling av saken, pga leder i ØBK. 
 



Øyvind Nøss (SV) fremmet følgende forslag: 
Ørland SV foreslår å utsette saken til en har fått sett mer på erfaringer og bruk av 
alternativt til gummigranulat på Gryta. 
 
Knut Ring (A) fremmet følgende forslag til nytt punkt 2 i komiteens innstillingen: 

1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
 

2.  Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. 
Mx banen flyttes til Ørland stadion. 

 
Gummigranulatfanger (filter) plasseres i avrenningskum, og med det sikre at 
granulatene ikke forsvinner i avløp. 

 
Ristdrenering rundt banen, eller flere drenskummer for oppsamling av granulat 

 
Fiberduk, som legges rundt hele eller deler av banen 

 
Etablere «utgangsparti» fra banen som alle brukere må gjennom, hvor det er koster 
og rister for fjerning av granulat fra sko, klær, kropp 

 
Etablere område på langside/kortside med fast dekke for snø deponi, slik at granulat 
enklere kan legges tilbake på banen etter vinteren. 
 

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
 
Thor Bretting (H) fremmet følgende alternativt punkt 1: 
Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, med undervarme. 
  
Marit Sletten (H) fremmet følgende nytt forslag punkt 4: 
Sikkerhetssone rundt banen som er markert som lysegrått, asfaltert. Gjøres om til kunstgress. 
Forlenger sikkerhetssonen i kunstgress helt ut til gjerdet. Asfaltert sikkerhetssone i overgang 
mellom hovedbane og treerbane/femmerbaner legges i kunstgress. 
 
Det etableres et solid gjerde i tre. Anbefaler å se på anleggene til Nationalkameratene og 
Orkanger IL. 
 
 
Votering  
Utsettelsesforslag fremmet av Øyvind Næss (SV), falt med 5 stemmer. 
Punkt 1: Forslag fremmet av komite oppvekst, kultur og idrett ble satt opp mot forslag 
fremmet av Thor Bretting (H). Thor Bretting (H) sitt forslag falt mot 5 stemmer. 
Punkt 2: Forslag fremmet av komite for oppvekst, kultur og idrett ble satt opp mot forslag til 
fremmet av Knut Ring (A). Forslag fremmet av Knut Ring (A) ble vedtatt mot 1 stemme. 
Punkt 3: Komite for oppvekst, kultur og idrett sitt forslag ble enstemmig vedtatt. 
Piunkt 4: Forslag fremmet av Marit Sletten (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
2. Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. Mx 

banen flyttes til Ørland stadion. 
 



Gummigranulatfanger (filter) plasseres i avrenningskum, og med det sikre at 
granulatene ikke forsvinner i avløp. 

 
Ristdrenering rundt banen, eller flere drenskummer for oppsamling av granulat 

 
Fiberduk, som legges rundt hele eller deler av banen 

 
Etablere «utgangsparti» fra banen som alle brukere må gjennom, hvor det er koster 
og rister for fjerning av granulat fra sko, klær, kropp 

 
Etablere område på langside/kortside med fast dekke for snø deponi, slik at granulat 
enklere kan legges tilbake på banen etter vinteren. 

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
4. Sikkerhetssone rundt banen som er markert som lysegrått, asfaltert. Gjøres om til 

kunstgress. Forlenger sikkerhetssonen i kunstgress helt ut til gjerdet. Asfaltert 
sikkerhetssone i overgang mellom hovedbane og treerbane/femmerbaner legges i 
kunstgress. 
 
Det etableres et solid gjerde i tre. Anbefaler å se på anleggene til 
Nationalkameratene og Orkanger IL. 
 

 
 
 
Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 19.03.2019  
 
Behandling: 
Anete Balstad (SP) møtte etter at sak 19/4 var åpnet for behandling og deltok derfor ikke 
under behandlingen og votering i saken. 
 
 
Thor Bretting (H) la fram følgende i forbindelse med saken: 
 
Forslag ad opprusting av Gryta kunstgressbane 
Støtter den faglige tilrådingen som NFF anleggsansvarlige har gitt for oppgradering av 
Gryta til et HELÅRSANLEGG for fotball 

- Skifte av dekke på Gryta kunstgress med undervarme  
- Utvidelse av banen slik at det etableres 5’er-bane ved siden av dagens spilleflate, 

som også brukes som snødeponi om vinteren 
- Lysanlegg som tilfredsstiller oppgitte krav fra NFF  
- Det forutsettes dekke med gummigranulat  

 
Vi gir administrasjon en frist til 25. mars med å undersøke muligheten for alternativ 
energiceller. (Solcellepanel for eksempel på taket av skoler og idrettsanlegg i nærheten) 
 
Tilleggsinfo; 

- Flytte innbytterbenkene over på motsatt side 
- Forskyve gang og sykkelbanen bak dagens innbytterbenker helt mot gjerde i retning 

nord 
- Flytte massene fra crossbanen til området helt i nord på Ørland Stadion og anlegge 

ny crossbane der 



- Anlegge 2 stk 5-er baner og 1 stk 3-er bane på området der dagens crossbane 
ligger. 

- Legge ut en fiberduk over disse småbanene og rundt banen. Den kan brukes til 
deponi av snø fra Gryta 

- Pr i dag er det bare gummigranulat som kan brukes. Det forskes stadig på mere 
miljøvennlig fyllmasse, men den er ikke god nok den som brukes i dag 

- Det monteres filter i kummene rundt banen for å ta imot eventuelle gummigranulat 
 
Hanne K. Høysæter (SP) fremmet på vegne av SP følgende forslag til innstilling: 

1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
2. Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. 

Disse flatene brukes som snødeponi om vinteren. Deponert gummigranulat skal samles 
opp. Mx banen flyttes til Ørland stadion.  

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
 

Knut Sigurd Ljøkelsøy og Thor Bretting (H) fremmet følgende forslag til innstilling: 
1. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, med undervarme 
2. Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. 

Disse flatene brukes som snødeponi om vinteren. Deponert gummigranulat skal samles 
opp. Mx banen flyttes til Ørland stadion.  

3. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
4. Det utredes alternativ bruk av energitilførsel/solcelle 

 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Hanne K. Høysæter (SP) på vegne av SP ble satt opp mot forslag 
fremmet av Knut Sigurd Ljøkelsøy (H) og Thor Bretting (H) til avstemming. 
Forslag fremmet av Hanne K. Høysæter (SP) på vegne av SP, ble vedtatt med 4 mot 3 
stemmer.  
Komiteleder brukte sin dobbeltstemme i avstemmingen. 
 
 
Vedtak: 
Komite for oppvekst, kultur og idrett fremmer følgende innstilling til kommunestyret; 

5. Eksisterende kunstgressdekke på Gryta skiftes, uten undervarme 
6. Det etableres 2 stk 5'er‐baner og 1 stk 3er bane ved siden av dagens spilleflate. 

Disse flatene brukes som snødeponi om vinteren. Deponert gummigranulat skal samles 
opp. Mx banen flyttes til Ørland stadion.  

7. Lysanlegg som tilfredsstiller krav fra NFF monteres 
 
 
     
 

PS 19/11 Fosen barneverntjeneste/Ørland kommune - bestillinger i 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  



Komite for oppvekst, kultur og idrett sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Bestillerbrev 2019 fra Ørland kommune til Fosen barneverntjeneste tas til orientering. 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 05.03.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bestillerbrev 2019 fra Ørland kommune til Fosen barneverntjeneste tas til orientering. 
 
 
 

PS 19/12 Finansiering av kommunens andel av intensjonsavtale om bedret 
mobildekning på Garten mellom Ørland kommune og Trøndelag fylkeskommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Intensjonsavtale, datert 08.02.2019, mellom Trøndelag fylkeskommune og Ørland 

kommune vedrørende utbygging av mobildekningen i kommunen, godkjennes. 
2. Kommunens andel av finansieringen, kr 200.000, dekkes over kommunens 

disposisjonsfond. 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 21.03.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 
3. Intensjonsavtale, datert 08.02.2019, mellom Trøndelag fylkeskommune og Ørland 

kommune vedrørende utbygging av mobildekningen i kommunen, godkjennes. 
4. Kommunens andel av finansieringen, kr 200.000, dekkes over kommunens 

disposisjonsfond. 
 
 
 
 
 

PS 19/13 Kjøp av Garten fiskerihavn 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Ørland kommune ønsker å benytte tilbudet fra Kystverket, datert 11.02.19, om å overta 

Garten fiskerihavn havn til tilbudt pris kr 800.000.  
2. Kjøpet finansieres ved låneopptak 
3. Det delegeres til rådmannen å foreta et låneopptak på kr 800.000 for kjøp av Garten 

fiskerihavn, samt avtale rente og nedbetalingsvilkår knyttet til dette låneopptaket. 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 07.03.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling til kommunestyret: 
4. Ørland kommune ønsker å benytte tilbudet fra Kystverket, datert 11.02.19, om å overta 

Garten fiskerihavn havn til tilbudt pris kr 800.000.  
5. Kjøpet finansieres ved låneopptak 
6. Det delegeres til rådmannen å foreta et låneopptak på kr 800.000 for kjøp av Garten 

fiskerihavn, samt avtale rente og nedbetalingsvilkår knyttet til dette låneopptaket. 
 
 
 
 



PS 19/14 Valg av representanter til styret i Sava - styrevervperioden 2019 - 2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
Irja H. Døsvik (A) fremmet følgende forslag: 
Knut Ring (A) velges som styremedlem kommende periode. 
 
Hilde Kristin Sandvik (H) fremmet følgende forslag: 
Marit Sletten (H) velges som varamedlem i kommende periode. 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Irja H. Døsvik (A) og Hilde Kristin Sandvik (H), ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Følgende representanter velges til styret i SAVA for styreperioden 2019 – 2021: 
Styremedlem: Knut M. Ring (A) 
Varamedlem: Marit Sletten (H) 
 
 
 

PS 19/15 Årsrapport opg kontrollrapport skatt 2018 for Ørland kommune til uttalelse - 
Kontrollutvalget i Ørland 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret tar uttalelsen til orientering. 
 
 
 
 

PS 19/16 Kontrollutvalgets plan for forvaltningsrevisjon og selskapskontroll i perioden 
2019 - 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 



 
Vedtak: 
Kommunestyret vedtar framlagte plan for forvaltningsrevisjon og selskapskontroll i perioden 
2019 – 2020. 
 
 
 
 
 

PS 19/17 Kontrollutvalget i Ørland - Meldinger om uavhengighet fra oppdragsansvarlige 
revisorer, Fosen Kommunerevisjon IKS og Revisjon Midt-Norge SA - revisjonsåret 2018 
Ørland kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret tar egenvurdering av uavhengighet fra Fosen Kommunerevisjon IKS og 
Revisjon Midt-Norge SA til etterretning. 
 
 
 
 

PS 19/18 Årsmelding 2018 - Kontrollutvalget i Ørland 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2018 fra kontrollutvalget til orientering. 
 
 
 
 

PS 19/19 Utvikling og fornyelse av Ørland sivile lufthavn 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 04.04.2019  
 
Behandling: 



Tom Myrvold (H) fremmet på vegne av H, SP, FRP og V følgende forslag til nytt punkt 4: 
 
Ørland Kommunestyre har hele tiden vært løsningsorientert og kan ikke tilskrives ansvar for 
at endelig løsning på "lukking av perimeter" er blitt forsinket. Kommunestyret anser å ikke 
være økonomisk ansvarlig for infrastruktutelle tiltak og ombygginger av sivil lufthavn som må 
på plass for å fasilitere løsning Forsvaret og Forvarsbygg har satt krav til. Dette er 
konsekvenser som utelukkende må relateres til økt sikringsnivå for basen vedtatt av Stortinget 
utenfor kommunens kontroll og ansvar. De tiltak kommunestyret har vedtatt og forpliktet seg 
til må ses på som "forskuttering" av midler for å unngå stopp i ruteopplegget som har 
avgjørende betydning for svært mange, og ikke som "innrømmelse" av ansvar for kostnader 
knyttet til tiltaket. Dette må håndteres som egen prosess og Ørland Kommunestyre imøteser 
snarlig forslag på når og hvordan dette forholdet best kan avklares. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forsalg til nytt punkt 4 fremmet av Tom Myrvold (H) på vegne av H, SP, FRP og V, ble 
enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Ørland sivile lufthavn oppgraderes og fornyes med nye terminalfasiliteter og med 

utvidelse av nåværende parkeringsplass innenfor en kostnadsramme på 6,5 mill kroner.  
2. Utvidelsen og ombyggingen finansieres ved bruk av bevilgningen til dette formålet gitt i 

budsjett for 2018 og 2019 på til sammen kr 3,5 mill samt at kr 3 mill dekkes over 
disposisjonsfondet. 

3. Kommunestyret delegerer til formannskapet å godkjenne utbyggingsplanene.   
4. Ørland Kommunestyre har hele tiden vært løsningsorientert og kan ikke tilskrives ansvar 

for at endelig løsning på "lukking av perimeter" er blitt forsinket. Kommunestyret anser å 
ikke være økonomisk ansvarlig for infrastruktutelle tiltak og ombygginger av sivil lufthavn 
som må på plass for å fasilitere løsning Forsvaret og Forvarsbygg har satt krav til. Dette 
er konsekvenser som utelukkende må relateres til økt sikringsnivå for basen vedtatt av 
Stortinget utenfor kommunens kontroll og ansvar. De tiltak kommunestyret har vedtatt og 
forpliktet seg til må ses på som "forskuttering" av midler for å unngå stopp i 
ruteopplegget som har avgjørende betydning for svært mange, og ikke som 
"innrømmelse" av ansvar for kostnader knyttet til tiltaket. Dette må håndteres som egen 
prosess og Ørland Kommunestyre imøteser snarlig forslag på når og hvordan dette 
forholdet best kan avklares. 
 
 

 
 
 
 
 


